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要求：请自己编写卷首语，也可摘录学员成果作为卷首语（摘录请注明出处）



 

1. 学科教研组整体研修情况介绍
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2.《学科校本研修活动表》
	学科
	英语
	学科组长
	刘梅香

	参与教师
	高文君 黄晓丽 黎秀云 李晓敏 林敏华 刘梅香 王莉 严秀珍 叶国胡 余锦梅 张雪琴 李国文 

	校本研修主题
	浅议信息技术与高中英语课堂教学的有效整合

	校本研修内容（过程）1.课例观摩   2.专题讲座   3.同伴评课   4.学员交流

	活动时间
	2016.12.8
	活动地点
	一楼阅览室

	活动形式
	集中学习
	主讲人（或受邀专家）
	叶国胡  

	课例观摩内容：《BOOK6 Unit 2  Poems》

	文字描述： Enable the students to master the following listening and speaking strategies:

Listening strategy 1: During the first listening, try to get the main idea.

Listening strategy 2: During your second listening, write down the details.

Listening strategy 3: After listening, integrate your notes and retell them.

Speaking Strategy1: Read loudly, correctly & fluently. (Pay attention to the rhythm and the rhymes when you read a poem.)
Speaking Strategy2: Pay attention to the word order of wh-questions.

Speaking Strategy3: Remember to be polite and express yourself clearly during an interview.
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	信息技术应用专题讲座内容

文字描述：叶国胡老师的专题讲座《浅议信息技术与高中英语课堂教学的有效整合》讲授了

一．高中英语教学的现状及其存在的问题

 二．应用信息技术于高中英语课堂教学的必然性以及其重要作用 　

三 .高中英语教学模式与信息技术整合的途径和方法
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	本次活动总结

	已解决的问题： 高中英语教学模式与信息技术整合的途径和方法

有待解决的问题：PPT课件中微课、视频、实验的深度融合

下一步的研修计划：加强自学、请专家辅导



学科优秀成果展示

	作品名称（作者）
	《BOOK6 Unit 2  Poems》黄晓丽老师

	作品形式
	课堂实录

	作品简介
	1. Knowledge objectives 知识目标

   a. Vocabulary词汇: poem, poetry, poet, poetic, deadline, competition, enter, inspire, inspired, inspiration, award, cannonball, dove, hold a concert, get inspired/inspiration/ideas, the Nobel Prize in Literature

   b. Sentence Patterns句型: I am (not) going to…; I will (not)…; I plan to…/I don’t plan to;

                      I would like to…/I wouldn’t like to…
2. Ability objectives能力目标

   a. Enable the students to talk about intention and plans using the sentence patterns listed above;

   b. Enable the students to master the following listening and speaking strategies:

Listening strategy 1: During the first listening, try to get the main idea.

Listening strategy 2: During your second listening, write down the details.

Listening strategy 3: After listening, integrate your notes and retell them.
Speaking Strategy1: Read loudly, correctly & fluently. (Pay attention to the rhythm and the rhymes when you read a poem.)
Speaking Strategy2: Pay attention to the word order of wh-questions.

Speaking Strategy3: Remember to be polite and express yourself clearly during an interview.

3．Affective objectives情感目标

   a. After learning about the Nobel Prize winner in literature, Bob Dylan, the students are expected to feel inspired and become more interested in poetry.

b. After taking part in the speaking activities, the students are expected to be more confident and cooperative.


	作品展示（截图）



	




 

基于本次研修成果的后续研修活动计划
	待解决问题
	1、微课制作技巧的熟练。
2、信息技术的整合能力有待提升。

	研修活动计划
	主题
	微课的制作技巧

	
	形式
	电脑实际操作培训

	
	内容
	在实际中如何运用Camtasia Studio 软件制作微课

	
	邀请的专家
	刘梅香

	
	
	





研修是一道亮丽的风景线
如一杯清茶，
浅尝虽苦，
但清香沁人心脾，
滋润心田。
如一位老友，
一见如故，
娓娓道来的是肺腑之言。
如秋日的晴空，
湛蓝深远，
勾起人无尽的情思，
让人流连流连......

如浩淼的大海，
我们游弋在风口浪尖，
是为探寻海底的绚烂。
研修是一道亮丽的风景线，
让我们驻足，凝神，赏心，思量......

却永不知疲倦。
惠州第三中学英语学科





     惠州市（惠城区）2016年


信息技术应用能力提升工程培训项目





主编： 叶国胡  刘梅香  
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有一种精神叫“敬业”，“为伊消得人憔悴，衣带渐宽终不悔”。


有一种力量叫“坚持”，“既然选择了远方，便只顾风雨兼程”。


有一种激情叫“追求”，“路漫漫其修远兮，吾将上下而求索”。


研修，是成长的平台，汲取专家智慧，获得心灵成长，岂能错过？


人如树。既要承受温暖的阳光，也要承受风雨的洗礼。


在风雨中，叶子一片片地张开，花朵一枝枝地绽放，果实酝酿成希望的色彩、醉人的收成。


成长、蜕变，从研修路上的那一刻开始。


走过风雨，走过泥泞，定将收获鲜花硕果。
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我学科教研组全体成员在文件精神的指导下，以饱满的热情组织参加了本学科的校本研修活动，并取得了很好的成绩。其中黄晓丽老师的公开课《BOOK6 Unit 2  Poems》以及叶国胡老师的专题讲座《浅议信息技术与高中英语课堂教学的有效整合》，都得到了参训教师的一致好评。我学科教研组全体成员通过本次的校本培训活动，能更加深刻的认识到终身学习的重要性，并意识到只有不断的加强自身的学习习，才能更好地从事教育教学活动。



















































































优秀成果





You xiu cheng guo





          Unit 2      Poems





       Listening and speaking
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Yan xiu zhan wang
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写在卷尾











Xie zai juan wei

















